
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2016-08-02 

Tid: Kl 19.30 

Plats: Båthuset, Krägga 

Närvarande: Cassandra Edlund, Anders Janzen, Vahid Hagigi, Jens Aldheim, Marcus 

Larsson, Mattias Blomgren, Marcus Larsson och Peter (Jeab) 

Dagordning: 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Genomgång av föregående protokoll 

 

4. Ekonomisk redogörelse 

 Vi ska till banken och ändra styrelsesammansättning för att få tillgång till vår konto. 

 Protokoll från årsstämman har nu inkommit till oss. 

 Kassören kommer att skicka ut fakturor till dem som ännu inte mottagit sitt sen tidigare. 

5. Vägstatus 

 Peter (Jeab) var på mötet och förklarade vad han har gjort hittills. Han kom även med 

rekommendationer om andra kort/långsiktiga åtgärder som vi bör göra för att underhålla 

våra vägar, såsom kantskära diken. Långsiktigt bör vi fylla på med grus på våra vägar. 

Förberedelse av vägarna skulle i så fall göras nu inför nästa år. Ny grusning skulle kosta 

oss ca 200.000kr. Detta är inte en kostnad som vi väljer att ta nu, däremot skulle vi kunna 

dela upp vägarna och ta en del åt gången. 

Åtgärder som vi beslutade att göra omgående är Kantskärning och sladdning av vägarna 

när dem blir lite blötare efter lite regn. 

 Vi kommer att skicka ut en enkät till medlemmarna med frågor på ”hur vi upplever 

vägarna”. Svaren kan mailas in till oss för att sedan sammanfatta dem. 

 Vägarbetet vid grönlundsvägen är klart och vi har fått bekräftelse på detta från 33:an. 

6. Förfrågan från medlemmar 

 Frågan om trädnedtagning vid skogsvägen 

- Trädnedtagning vi änden av skogsvägen har godkänts efter samråd med KTEF. Medlem 

ska i samband röja och gallra hela området vid hans tomt. 

 



 Brevlådeställningar 

- Vi kommer att ta in offert på att få upp nya ställningar. 

- Vi kommer att kontakta posten för att bygga dessa enligt postens standard. 

- Marcus kommer att ta in offerter för detta jobb.  

  

 Förfrågan från en medlem har inkommit. Han önskar om att göra en liten väg upp till sin 

tomt. Den frågan kommer att tas upp med KTEF.  

 

7. Övriga frågor 

 KTEF – Förfrågan inkommit från en medlem där vi är tillfrågad om att bevilja 

bygglov av friggebod. Detta anser vi inte är en fråga som vi ska ta beslut om. 

 

8. Mötet avslutas 

 


